
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 05/10/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
             
                         
ΘΕΜΑ:  «Επιτακτική η ανάγκη ενίσχυσης της Διεύθυνσης Αστυνομίας Ηρακλείου 

Κρήτης» 
 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Η Διεύθυνση Αστυνομίας Ηρακλείου Κρήτης έχει υπό την ευθύνη της έναν από τους 
μεγαλύτερους νομούς της χώρας. Πρόκειται για μια περιοχή, που παρουσιάζει ιδιαίτερα 
αυξημένες ανάγκες αστυνόμευσης, τόσο κατά τη διάρκεια της τουριστικής περιόδου, όσο  
και καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους. Πληροφορηθήκαμε από τοπικά δημοσιεύματα ότι, 
πενήντα αστυνομικοί ενισχύουν τα τμήματα Τροχαίας Βόρειου Οδικού Άξονα Κρήτης, ενώ 
μετά από τα γεγονότα στη Μεσσαρά, υπήρξε απόφαση να ενισχυθεί το Τμήμα 
Αστυνομικών Επιχειρήσεων Μεσσαράς με εικοσιπέντε αστυνομικούς. Με αστυνομικούς 
εκτός Αστυνομικής Διεύθυνσης πληροφορούμαστε ότι, ενισχύθηκαν μερικώς και τα 
Τμήματα Ασφαλείας Αερολιμένα και Χερσονήσου. Την ίδια ώρα, οι κενές οργανικές θέσεις 
στην Αστυνομική Διεύθυνση Ηρακλείου είναι αρκετές, όπως μας ενημερώνουν πολίτες 
αλλά και τοπικοί υπηρεσιακοί παράγοντες.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Ποιοι ήταν οι λόγοι για τους οποίους, σύμφωνα με τα όσα αναφέρονται σε σχετικά 
δημοσιεύματα, η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη, δεν ενίσχυσε με 
το απαραίτητο σε αριθμό προσωπικό την ως άνω Αστυνομική Διεύθυνση, κατά τις 
έκτακτες μεταθέσεις του 2019;  
 

2. Προτίθεσθε να προβείτε, το συντομότερο δυνατόν, σε επανεκτίμηση της ανωτέρω 
κατάστασης και στην πλήρωση των κενών οργανικών θέσεων της Διεύθυνσης Αστυνομίας 
Ηρακλείου Κρήτης με μόνιμο και όχι προσωρινά αποσπώμενο προσωπικό αστυνομικών 
οργάνων;  
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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